
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej. 
 
Sted:   Afholdt på Skovbakkevej nr. 66 
Tidspunkt: Torsdag den 31.10. 2013 kl. 20 
Til stede:   Mads Mølgaard, Allan Lyngsø, Morten Andersen, Niels 

Yde og Peter Mousing 
 

• Henvendelser til bestyrelsen 
 

• Økonomi 
 

• Grønt Udvalg 
 

• Eventuelt 
 

 
Ad 1 
Henvendelser til bestyrelsen. Ingen. 
 
Ad 2 
Ingen bemærkninger. 
 
Ad 3 
Det er drøftet hvorvidt der stadigvæk skal udskiftes vejtræer på stikvejene. 
Omkostningerne bliver let 12-15.000 kr. årligt og flere har påpeget at det 
er for dyrt. Kommunen spørges om der kan gives en dispensation fra 
lokalplanen, der som udgangspunkt foreskriver vejtræer. 
 
Beachvolleybanen mangler sand. Det tilføres på næste arbejdsdag. 
Desuden savnes der en afgrænsning af volleybanen, kan ske i form af 
runde stolper, som lægges ned mellem sand og græs. 
 
Ad 4 
Nedsunken asfalt på stamvejen skyldes ikke sammenfalden kloak som først 
antaget. Viborg Spildevand har foretaget tv-inspektion af kloakken og ikke 
konstateret brud. Udbedring skal derfor ske for egen regning. Det er 
samtidig konstateret at det er plastickloakker, som heldigvis har lang 
levetid på 60-70 år. Der sættes entreprenør på at udbedre det. Samtidig 
beder vi entreprenøren kigge på revnerne i sivevejningen. 


